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dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta wloclawek

Interpelacja

W sprawie naprawienia ulicy Dzikiej na osiedlu Michelin

Szanowny Panie Prerydencie,

W imieniu mieszkafc6w osiedla Michelin od kt6rych otrrymalem wiadomo5d za pomoca poczty

elektronicznej zwracam sie z upnejmq pro5bq o naprawq ulicy Dzikiej na osiedlu Michelin.

Jak mieszkairy do mnie pisze:,,Ulica ta jest w zlym stanie. Inne ulice piaszczyste w naszej okolicy
tak np, ZaiQcza zostafy w roku 2023 utwardzone. Dlaczego Dzika nie zostala naprawiona?"

Mieszkafcy w pismie poinformowali mnie, ie po telefonach w najwiqksze dziury zostalo
przywiezione kruszywo, ale auta to rozjeidzity i nadal problem istnieje. Pogarszaiacy siq stan siq

stan nawierrchni stwarza zauwaialne pnez mieszkafc6w utrudnienia.

Bardzo proszQ o pozytywne rozpatnenie mojej proSby,

Z powaianiem
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